

《单词百科:warlock是什么意思?warlock怎么发音?warlock的解释和用法》

英语单词warlock是什么意思?warlock怎么读?warlock怎么发音?简答网为您整理了warlock的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



warlock怎么读

warlock的读音:[w :l k]

warlock的意思

1、n.术士, 魔术师;男巫;

warlock的近义词

1、charmer n.对异性有吸引力的人;

2、enchanter n.行妖术的人, 巫士;妖人;

3、magician n.魔术师;巫师;变戏法的人;

4、necromancer n.巫师;方士;

5、sorcerer n.男巫，方士，施魔法者;

warlock的双语例句

1、Warlock: Death Coil has no cooldown against Rogues, and has a range of 100 yards.

术士: 死亡缠绕在对盗贼的时候将没有冷却时间, 范围扩大到100码.

2、It's because a young and inexperienced Warlock can save himself using the secret Elemental Blast.

因为一个年轻没经验的妖术士能让自己使用奥秘的元素风暴.

3、As mentioned earlier, we have really good results against anything a warlock and a pally healer.

前面我们提到过, 我们在对付有术士的队和有治疗的队伍是很轻松的.

4、The Warlock spell Incinerate has had the performance of its graphical spell effect improved.

术士的“烧尽”法术的图象效果增强.

5、Warlock class renamed to Mushroom.

术士被重命名为蘑菇.

6、Nightfall: This ability can now trigger while the Warlock is sitting.

夜幕: 现在术士坐着时可以触发.

7、Nether Protection: This ability can now trigger while the Warlock is sitting.

虚空防护: 现在术士坐着时可以触发.

8、Psychic Scream: This spell now uses the same resistance checks as the Warlock spell Fear.

心灵尖啸: 这个法术将和术士的恐惧术有相同的抵抗几率.

9、I served in the U.S. World of Warcraft, Warlock also practiced.

我在美服玩魔兽, 练的也是术士.

10、Warlock warp throw recharge time increased to 45 seconds.

次元抛掷的cd提高到45秒.

11、Warlock is a formidable, but the early game is very annoying, bad practiced.

术士是厉害, 但游戏初期很烦人, 不好练的.

12、If you've been raiding with any reasonably knowledgeable warlock lately, you've probably already noticed this.

如果你近来被任何一个经验老道的术士偷袭得手, 你将更快的认识到这一点.

13、Warlock pet dismiss sounds will now play properly.

术士宠物解散的音效现在可以正常播放了.

14、You may just have to deal with normal fears from your warlock or s priest.

你们可能需要用术士和暗牧的常规恐惧来对付).

15、That said, a warlock has two jobs.

也就是说, 一个术士完全应该参加混双比赛.

16、Warlock: [to Matt] Why did you alter a pig to my bidding center?

“ 魔术师 ” (对马特说): 为什么你把一个警察带到我的指挥中心来?

17、Warlock and Hunter pets will now be automatically dismissed when you untalent.

术士和猎人如的宠物如没有天赋点的支持, 将立即消失.

18、A dead warlock does no damage.

一个已经死亡的术士什么都不是.

以上是简答网为您整理的warlock怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于warlo

ck的用法、warlock的释义、

warlock的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/warlock>

